



COALITION BUILDING

အသင်းဝင်ခြင်း၏ အကျိုးကျေးဇူးများ - တစ်စုံတစ်ယောက်က ဘာကြောင့် သင့်စုပေါင်းအဖွဲ့အစည်းကို ဝင်သင့်လဲ။ ဤ စာရွက်စာတမ်းစာရင်း သည် စုပေါင်းအဖွဲ့အစည်းဝင် တစ်ယောက်လာရန် အကျိုးများလာပြီး လက်ရှိ အသင်းဝင်အား အဖွဲ့ဝင် တစ်ယောက်၏ အကျိုးကျေးဇူးများ ကို ရှင်းပြရန်အတွက် အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။

အသင်းဝင်ခြင်း၏ အကျိုးကျေးဇူးများ

ကြိုဆိုပါတယ် မိတ်ဖက်အမည်။ သင်ရောက်ရှိတဲ့အတွက် ကျွန်ုပ်တို့ ဝမ်းသာပါတယ်

မိတ်ဖက်အမည် ဝင်ရောက်လာခြင်းအတွက်ကျေးဇူးတင်ပါတယ်။ ဒီ မိတ်ဖက်အမည် ဟာနို့တိုက်မိခင်ထောက်ပံ့ရေးများ၊ အဖွဲ့အစည်းအသင်းဝင်များနှင့် ဒေသခံ မိသားစုများ၏ ကွန်ရက်တစ်ခုပဲ ဖြစ်ပါတယ်။ ကျွန်ုပ်တို့အနေနှင့် နို့တိုက်ကျွေးခြင်းကို မွေးကင်းစ နှင့် ကလေးငယ်များ အတွက် အကောင်းဆုံးနည်းလမ်းအဖြစ် အသိအမှတ်ပြုပြီး နို့တိုက်ကျွေးခြင်းကို ပံ့ပိုးပေးရန်အတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏ လူမှုအဖွဲ့အစည်းတွင် အားပေးထောက်ပံ့ပြီး ပညာပေးခြင်းများပြုလုပ်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့သည် သင်နှင့်ဆက်လက်၍လုပ်ကိုင်လိုပါသေးသည် - ဒါ့အပြင် ကျွန်ုပ်တို့ ပတ်ဝန်းကျင်ရှိ မိသားစုများအား အတူတကွ ပံ့ပိုးပေးရန်လိုအပ်ပါသည်။ အောက်ပါအချက်များသည် ၂၀၁၇-၂၀၁၈ အတွက် အသင်းဝင်အကျိုးခံစားခွင့်များဖြစ်သည် -

အထူးအခွင့်အရေး ဆန္ဒမဲပေးခြင်းများ

ဒီ မိတ်ဖက်အမည် သည် လစဉ် ကွန်ရက်နှင့်တွေ့ဆုံခြင်း၊ အဖွဲ့အစည်းကို ကျန်းမာရေး နောက်ဆုံးအခြေအနေများ ဝေမျှခြင်း၊ နှင့် ကျွန်ုပ်တို့အဖွဲ့အစည်း၏ အနာဂတ်အတွက် ဆန္ဒမဲ ပေးနိုင်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့ အစည်းအဝေးတွင် ဆန္ဒမဲပေးခြင်းဖြင့်၊ သင့်အနေနဲ့ နိုင်ငံ တဝန်းရှိ နို့တိုက်မိခင်ထောက်ပံ့ ကနဦး ဆောင်ရွက် လှုပ်ရှားမှုများမှာ အရေးပါသောအခန်းကဏ္ဍမှာ ပါဝင်လာမည်ဖြစ်ပါတယ်

အီးမေးလ်ပို့ရန်စာရင်း

ကျွန်ုပ်တို့၏ အီးမေးလ်အကောင့်ကို ကိစ္စများ/လုပ်ငန်းစဉ်များ ဖြန့်ဝေရန်အတွက်နှင့် ဒေသခံနို့တိုက်မိခင်ထောက်ပံ့ရေးကနဦးလှုပ်ရှားမှုများ၏ သတင်းအချက်အလက်များ ဖြန့်ဖြူးရန်အတွက် အသုံးပြုပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့ အီးမေးလ်ပို့ရန်စာရင်းတွင်ပါဝင်ခြင်းဖြင့် သင့်အဖွဲ့အစည်း၏ အချက်အလက်များကို ကျွန်ုပ်တို့ ကွန်ရက်တစ်ခုလုံးကိုပေးပို့နိုင်ပြီး သင့်အနေနဲ့ မိတ်ဖက်အမည် မှ လုပ်ဖော်ကိုင်ဖက်များ၏ နောက်ဆုံးအခြေအနေများကို ရရှိနိုင်မှာပဲဖြစ်ပါတယ်။ မှတ်ချက် - အီးမေးလ်ပို့ရန် စာရင်းတွင် ပါဝင်ရန်အတွက် စုပေါင်းအဖွဲ့အစည်းအသင်းဝင်များကို မကန့်သတ်ထားဘဲ - သတင်းအချက်အလက်ပေးပို့နိုင်စွမ်းသည်သာ အသင်းဝင်အကျိုးကျေးဇူးဖြစ်ပါသည်။

စီးပွားရေးကဏ္ဍများ (ရှိလျှင်)

အခွင့်ထူးခံအစိတ်အပိုင်းအနေနှင့် မိတ်ဖက်အမည် အသင်းဝင်ဟာ အသင်းဝင်အသစ်များကို စုဆောင်းစည်းရုံးခွင့် ရှိပါသည်။ ဤ စီးပွားရေးကဏ္ဍကဏ္ဍကို အိမ်၊ အလုပ် သို့မဟုတ် အခြားအစည်းအဝေးများသို့ ယူဆောင်သွားပါ။ မိတ်ဖက်အမည် အကြောင်းပိုမို သိလိုတဲ့ တစ်စုံတစ်ယောက်နဲ့သာ သင်တွေ့ဖို့ အခွင့်ကြိုလာခဲ့ရင် ကဒ်လေးကို မျှဝေလိုက်ပါ။ သင့်အနေနဲ့ ကျွန်ုပ်တို့ကိုယ်စားပြုရန်အတွက် စိတ်အားထက်သန်နေပြီး ကျွန်ုပ်တို့ကို အမျိုးမျိုး ပြောင်းလဲစေပြီး ကျွန်ုပ်တို့အသင်းဝင်တိုးပွားအောင် သင်ကူညီနိုင်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့ကို ဖေ့စ်ဘွတ်ခ်တွင် "Like" ပါ။ www.facebook.com/yourlocalcoalition
ကျွန်ုပ်တို့ ဝက်ဘ်ဆိုက်ကို လာရောက်ပါ။ <http://yourlocalcoalition.com>
မေးမြန်းလိုသည်များအတွက်ဆက်သွယ်လိုက်ပါ။ info@yourlocalcoalition.com